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Издава Рарн. Oкp. Постоянна Комисия. &*г 
Излиза най-малко три пжтя въ месеца. 

Aбoнaмeнтъ 2 лева годишно, 1 л. за 6 месеца 
на общините, училищата, кръчми, хотели, и кафенета 

въ oкpжгa — безплатно. 
Всичко що се отнася до вестника да се изпраща 

до: Постоянната Комисия- Варна. 

За обявления oтъ частни лица се плаща на I стp. по 1 лв. 
на peдъ; II и III cтp. по 10 cт. на дума, IV по 5 ст. на дума. 

За обшивски и такива отъ дртги учреждения за I стp. 
10 cт. на дума, НиШ5cт.Ьадтна;1УЗ cт. на дтма. 

Ремонтирането на армията cъ коне 
въ свръзка cъ мъстн. кoнeвъдcтвo. 

Oтъ Д. Близнавовъ, caнвтаренъ вeтер.- пoдпоткoвникъ 

Продължение oтъ брой 19. 

За същия 6 гoдишeнъ периoдъ oтъ кo-
нeзaвoдa и депата ех постъпили за ремон
тите въ кавалерията 603 коня, а с& кyпени 
за девата 554 кончета. Средвята цена за 
едно конче за депата е 357 лв. Кончетата 
съ на възраcть oтъ 2—3 годИни. Понеже ре
монта пoсппвa въ частите преди навършва-
нето на 4 г. възраcть, то излиза, че кончетата 
прекapвaй въ депата средно 1У2 година, 
oтъ които една година съ на паша, така 
щото за отглеждането на едно конче въ де
пото се харчaтъ не по вече oтъ З00 лева, 
която цена прибaвaмe къмъ покупната цена 
358 лв.щe даде цената вa eдинъ peмoнтeнъ 
кoнъ oтъ депото, 657 лв., която е много пo-
малкa oтъ цената на eдинъ унгарски кoнь. 
Заслyжвa внимание още и обстоятелството, 
че числото на купените малки кончета за 
депата постоянно се увеличава и качеството 
имъ значително се подобрява. 

Oтъ всички дадени oтъ депата кончета 
за рeмонтъ, повечето oтъ половината с& cъ 
ръстъ не пo·виcoкъ oтъ 1.48 см., т. е. ще мo-
гатъ да cлуяватъ въ големите полкове. 

Cъ течение на времето количеството на 
мaлоръcпитe коне въ депата още ще се на
мали и техния пpoцeнтъ н4мa да баде по
вече oтъ 10. 

Така с&щo се зaбeлeзвa, че количеството 
на купените малки кончета ежегодно се уве-
личава като се увеличава с&щo покупната 
цена, ръста и качеството имъ. Така, срbд-
нятa цeвa за малките копчета въ 1907 г. 
е достигнилa до 283 лв., а за 1910 г. е 
достигнала — 408 л. За три години цiнaтa 
се е увеличила cъ 125 л. за малко конче 
Вече oтбЬлeзахмe, че и качествено малките 
кончета сега съ хнoгo по-добри и че cлeдъ 
отглеждането имъ въ депата, те всички ще 
достигнатъ pъcть пo-виcoвъ oтъ 150 см. т. 
е. ще бадатъ големoръcтни коне. Не требва 
да се изпущa изъ предъ видъ, че не всички 
yдoбpeнн малки кончета за депата ех били 
купени и то нaй-дoбpитi екземпляри поради 

високите имъ цени. Не требва обаче никaкъ 
да се мисли, че местното конeвъдcтвo е било 
фаворизирано и. че члeнx 30 oтъ закона който 
задължава да се кyuyвaтъ въ страната ьcички 
годни коне и само недостига да се набавя 
oтъ странство, е билъ cиазвaнъ. Това може 
да се заключи oтъ cлeдующитe данни: прЬзъ 
разглeждaниe oтъ нacъ периoдъ 1905 — 1910 
г. за покупка на коне по редовния бюджeтъ 
еж били предвидени 2,690,000 лв„ а за мес
тни коне с& били изразходвани 675,000 лв. 
т. е. само V* чacть. 'Знaчи 2,000,000 лв. 
сь били изнесени вънъ oтъ страната. Освeнъ 
извънредните кредити за cжщaтa цeль, за кои
то ние не разполагаме СЪ точни данни, но 
не с& до малко oтъ с&щaтa cyма. Пра 
решаването на въпроса за достойнствата на 
конете освiнъ цbнигЬ, не по-малко знaчeнпe 
има и изнocливocтьтa на конете. Вь това от
ношение събрания статистически мaтe;жяль 
ни дава вииoишoeть да направимъ едно срав
нение. Това сравнение показва, че по изнo-
cливocть местния кoнь стои До гopЬ oтъ ун
гарския. Така въ всички конни състезания 
въ армията първите награди на дaлeчeгп- и 
ординарчесии пробtл с* мети oтъ коне от 
педани въ страната (Пг**уществено oтъ 
конeзaвoдa „Божурище"). 

Презъ време на големите кавалерийски 
маневри презъ 1905 година, въ конто взеха 
участиe всички копни полкове, еж ee получили 

слeдующитe резултати: 
Отъ конете oтъ унгарска порода съ ум

рели 24 коня, което съставлява 7*% къмъ 
наличния cъcтaвъ. Oтъ кoнeтЬ oтъ местна 
порода са умрели 7 коня което съставлява 
0 . 6 % oтъ наличния cъcтaвъ. Значи, че ун~ 
гарскшть коне, пра едни и слщu условия 
на работа и хранeние, сл дали 2 Чг nжти 
по голямa загуба о„г> мжтшшт, (Внжъ з,-
поведъ по кавалерията № 50 § 1 oтъ 1905 
год) Cжщo така презъ големите маннрви 
пре ъ 1910 г. вь Юлша-Българнл местни.е ! 
коне по cкopостьта на движението не еж от ! 
стжпали на унгарскитi, и сд ги п>уЬвъ.ши- • 
ствyвали. че "унгарските коне за eдинъ пeри- I 
одъ отъ'6 години еж дали средно 1 0 % за- I 
губа къмъ наличния cъcтaвъ, а местните са I 
дати 7 % къмъ схщия съставъ oтъ което | 
сгЬдва да се заключи че загобата която да-
Татъмжтпипт кoнете съ 30V* по-мси- \ 

ка отъ загубата, която пи дaваш yншр-
ентпгь коон 

Това е много важно обстоятелство, което 
още повече повдига достойнствaтa на местния 
кoнь. И понеже цената на коня зависи oтъ 
неговите качества, и и^насилвость, то следова
телно възможно е цената на местнитe коне 
не само може да се приравни eъ цената на 
унгарския кoнь, но и да се увеличи cъ 30 % , 
или пъкъ ако вa местния кoнь се плата це
ната на унгарския ремoнтeнъ кoнь, то дър
жавата ще ~имd коне 30 > по евтини, бeзъ 
да се cчитaть разноските" по превоза на ко
нете, комисиите, евентуалните загуби oгъ 
paзнитc заразителни болести (Mитъ, Сотъ, и 
Инфлуевция), които загуби нpи доставкaтa 
на местни коне с& изключени. 

Uaмятни еж на всинца ни големите за
губи причинени oтъ ««лесгьтa „Uчф.т.нция" 
нpезъ 1903 год.. .ф*яесен* oгъ унп.ревд-е 

| ремонти, кoпнu yмpйхa ô олu З00 кон.i. Съ-
' щата eдизooтиs беше донесена oтъ Унгария 

ирезъ 1905 гoд., лг.кфь ЧJ шл«.вu г&еш^ите 
бка. по малко. Билвсгьга ,,Мь1д>" така с&щo 
взема eсипь процеп п> на eлrьpтaocтъ, 
когато ГИi две болестл не .„слu.гь почти ни
какви жертви oть миcтнитb коне. Cжщo е 
била донесенат и Поле-еша „Солъиeъ ре
монта oтъ 1908година. Oiъ всичко това ста
ва, явпo Kгкво голЬмo преимущество има мес-
тния кoнь предъ чyждитb и въ здравословно 
отношение. И така, единственото възнажение, 
което може да се противопостави, тава е, че 
местните коне мbмaтъ нyл;дшш pxeть който 
се изисква ^a кавалерийски и артилерийски 
строеви коне ьъ нашата армия. На тоя вънpocъ 
ще се постарае» да oтгoворимъ чпъзъ едно 
сравнение материяла на ръста на ремонтните 
коне вь другате дъpж %в», който е eлeдyющuия: 

Германия. 
Арменски дpaгyни и гycари 146 c. м. 
Гвардейски дpугуни и гyсар» 149 е. и. 
Аргклерийски "вирeгaтни 152 с м . 
Артилерийски eздитни 148 с м . 

Франция. 
Keреситu (Сата1епе ае гозeгve) 156 с. м. 
Линейна кавалерия 152 е. м. 
Лека кавалерия 150 е. м. 

Лека алжирска кавалерия (ара6, коне) 146 c. м. 
Артилерийски впрегатни 148 c. м. горе 
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Белгия. 
Лека кавалерия (Сйаззеигз) 15 2 —15 4 c. м. 
Артилерийски впрегнати 148—155 с м . 

За разрешението на въпроса, кои коне 
ех по-добри и износливи за артилерийската 
служба, въ френската армия презъ 1909 и 
1910 година ех били произведени специални 
маневри при пълна война обстановка. Били 
ех формирани двi армии oтъ по 60 коня 
всекoя една. Въ първата група са влизали 
коне cъ pъcть oтъ 1 4 8 - 1 5 3 см. и живо 
тегло 420 — 480 кгр. въ втората група съ 
оъсть oтъ 154 — 162 и живо тегло oтъ 460 
- 4 8 0 кгp. 

Следва. 

Извлtчeния oтъ протоколите oтъ IV редовна 
сесия на Варненския Oкp. Cъвtтъ. 

ПРОТОКOЛЪ № 4. 
на Варненския Oкp. Cъвiтъ oтъ заседанието 

му на 24 септември т. г. (4-та редовна 
сесия, 8 й изборeнъ периoдъ). 

Заседанието се откри въ 2 ч. cл, oбeдъ. 

PЪШEНИE .V- 15. 
Прочете се протокола oтъ миналото за

седание, който се прие cъ следното допълне
ние къмъ пpЬдлoжeниeтo на председателя Kp. 
Мирски по извънредната връхнина: „само, ко
гато постройката ще се строи cъ извънредна 
връхнина** 

Повдигна се въпроса за отлагане засе
данията на cъвbтa за 2—3 дни, та да се даде 
възмoжностъ на всички жeлaющи oкp. съвет
ници, да посетятъ чехекaтa зeмтедeлчecкa из
ложба въ София. 

Си». Д. Спировъ е на мнение, съвета да 
възприеме, да се преустaнoвятъ заседанията 
му на 26 и 27 т. м., като се смета и ут-
решния ден6, който е пpaздничeнъ, всичко 
три дни, които ще ех достатъчни за цельтa. 
Добави че има yвeceлитeлeнъ влaкъ, който 
може да се използва за eфтeпия cревoзь. 

Нед. х. Радевъ изтъкна uеобходимосттa да 
се посети изложбата oтъ съветниците и под
крепя предложението на С Д. Cпиpoвъ. 

Пенчо Костовъ не е пpoтивъ, но едновре
менно да се oтмени и вчерашното решение 
на cъвbтa по разрешаване отпуски u на 4-ма 
съветници и делегирането па 6 такива въ из
ложбата. 

Д. Шиковъ съобщи че е ходила дeпутa-
ция oтъ 9-ма oкр. съветници при г-нъ Окр. 
Управитeль и е ходатайствувала да се oтло-
жaтъ заседанията на съвета, на 26 и 27 
т. мeсецъ, на кeeтo управителя oтгoвopилъ, 
че требвa съвета да вземе решение по това, 
см4та, че решeниeтo на cъвiтa за дeлeгaтит^ 
вемa защо да се отменява, още повече, че 
льтните имъ пари не ще нaдминaтъ 15 лева 
на лице, понеже има yвеселитeлeнъ влапъ. 

Раф. Ииколоп, е иротивъ анулирането 
на първото решение за делегатите, защото 
те oтивaтъ cъ специална мисия и ще доклад-
вaтъ вa съвета за воденото. 

Кр. Мирски отговори, че делегатите не 
с» избрани cъ тaкaвъ ангажимента. Cлeдъ 
като обясни направеното предложение и на 
турски, даде въпроса на гласуване. 

Съвета прие: Да се oтлoжaтъ заседанията 
до среда, 28 т. м. 2 ч. следъ oбiдъ, като 
решениятa за отпуски делегирания, се aнy-
лиратъ. 

Това решение на eъвiтa се съобщи на 
г-нъ управителя, който сложи резолюция за 
cвoйтo съгласие. 

•. PЪШЕНИE № 16. I 
} Д. Шиковъ съобщи, че еди на oтъ oкр. | 
! коне oтъ известно времe е пoчнaлъ да пpо- ' 

явява злoнpaвни качества: спира се и не 
ВЪрви дето го карaтъ, cъ което пpbчи твъp-

I де много за редовното пренасяне храна за 
| добитъка. Изтъкна необходимoстта да се зa-
I мени тоя кoнь съ доугъ, като добави, че се 
явил eдипъ cтражаръ Атaнacъ Щepeвъ който 

| иска да замени своя конь cъ тоя на oкръгa, 
( като затпк:! МУ се плати 160 ЛЕ. Стражар-
! cкия кoнь е пpЬгледaаъ oтъ нeкoи окр. cъ-
I ветннпи и oтъ око ветеоинаоенъ лекаоь, на-

меренъ е за годенъ - добре ще е съвета 
! да вземе решение и,да даде съгласието си, да 
! ГР чямени тоя кoнь и се тати на eтоажаиа 
I исканата сума. 
I Понеже по тоя въпpocъ не станаха ра-
; зиcквaния, съвета реши: Да се замени злo-
• вра8ния oкp. кoнь cъ тоя на Aтaнacъ Ще-
; ревъ, като му се заплати 160 ле, която сума 
! да се вземе oтъ фонда за бичета и се oфор-
• ми по бrcмжeтa за 1912 г. 
I 

! РЪШЕНИE ,Т« 17. 
! Председателя Кр. Мирски чете ностанo- I 
, влeниeтo .V 665 т. г. на постоянната коми- | 
I сия по опрощаване сумата 1 / .9Ч0и . на на-
• ходищия <е въ нeизвестность, Георги Я Ш -

падопoлy, отъ което се види, че емисията е I 
запитала тукашното гръцко консулство за мe-

| «^житeлeтвoтo на ДО»», но последното 
| съ писмото си отъ 6X1910 г. № 1026, от-
, говаря, че лицето още на 12 юли 1905 год е 
, нааустнaлo града Варна и заминало за Але-1 
. ксандрия, гдето, вероятно, се намирало. Ко- • 

мисията, моли, да не се вписБа вече тая сума i мисията, моли, да не се вписва вече тая сума 
, въ ведoмостьтa за взeмaниятa, като не cъби-

! РаeМ2" т 
. Д Шиковъ обясни, че дългътъ произхожда 

oтъ разноски, по делото* което длъжника е 
вoдилъ противъ окрxгa за обезщетение по 

( тъpгъ и което дело е разрешено за въ ползa 
на oкръгa. Добави, че сумата е несъбираема 

I и изка да не се вписва въ вeдoмостьтa за 
I взеи а„ният1

й : 
, Кр. Мирски запитва, длъжника като чyж-
;ди ноданникъ, дали нема гаранци,? 

Р. Николовъ е противъ заличаването на 
сумата, защото предполага завръщането на 

Пенчо Кошовъ иска да се подири ,Резъ | 
вавенъ в-къ, за да не се изгуби искътъ \ 

дпжпима. 
Пенчо 

дъpжавенъ в-къ, за да не се изгуби иcкътъ | 
поливно»ъ. ! 

Гласувано, cъветa pbши: Да се вписва и 
за въ оадaщe вземането oтъ Георги Я. Па-
падoпyло и, въ случай че се завърне въ Бъл
гария да се събере. 

I PЪШЕНИE 16 18. 
| Кр. Мирски прочете преписката и спи-
, cъците на несъстоятелните и несяществую-
| щите данъкоплатци, представени отъ окр фи-

нaнсовъ нaчaлникъ, за опрощаване 174'58 л. 
| oкр. връхнина длъжимa oтъ 1.22-ма данакo-

платци. На мнение е да не се нрощaватъ 
тия връхнини, до като държавата не опрости 
дaнaцитe на същпД длъжница, за да не се 
създава лoшъ процедеятъ. 

Пенчо Кошовъ подържа мнението па 
Мирски 

Д. Шиковъ моли да не се отлага въпроса 
cъ това опрощаване, за да се избегне излиш
нaтa преписка. Обяснява произхода за тия 
връхнини и настоява да се реши опрощава
нето п к , за да се внаятъ точните и дейст
вителни вземания на окръгa. 

Кр. Мирски. Нема актове за несъстоя-
телностьта и несащеСтвувaнетo на тия дaнa-

I коплaтци. Чете писмото Л» 10256 т. г. на 

Ваpн. oкp. финaнсовъ нaчaлникъ въ което се 
казва, че актовете се cъcтaвятъ въ по eдинъ 
eкзeмпляpъ, който е нyжeнъ за опрощаването 
дъpж. данъци. Изкa писмено уведомление отъ 
финансовите власти, че държавните данъци 
cs опростени, cлeдъ, което да се пpocтятъ 
и вртxнинитe. 

Д. Шиковъ е cъглaceнъ да се пoиcкaтъ 
преписи oтъ всички актове. 

Гласувано, съвета реши: Да се поиска 
повторно oтъ финансовите власти преписи 
oтъ всички актове иш пъкъ, писмо, че ех 
опростени па дaнaкoплaтци, държавните да-
нъци. 

PЪШЕНИE Л: 19. 

Д. Шиковъ, чете постановлението № 629 
т. г. па постоянната комисия, относно иcкa-
ниeтo на Aл. Димитpoвъ, Б, Д. Бoбeвъ и Ни
кола Kирчeвъ, да имъ се разреши да ноcтро-
ятъ мoдеренъ иaвивилoнъ въ двора на посто
янната комисия, къмъ yл. „Преславска". 0-
бяcни по отделно условията, които поменатите 
заявители пръдлaгaтъ, като предлага да се 
избере комисия, за проучване въпроса. 

P . Еиколовъ е cъглaсенъ по принциuъ за 
постройката на павилиона, но, прbди да се 
вземе съотвЬгно решение, да се сондира 
oбщин. тexнич. власть, за да се избeгнaтъ 
възможните пречки. 

Д. Шиковъ намира, че избраната комисия, 
може да проучва въпроса l и бeзъ предвари
телното съгласие на общинската техническа 
власть, защото нeмa мотиви за противопо
ставяне. C&щиятъ показа нагледно предложе
ния oтъ Aл. Димитровъ плaнъ за павилиона 
и обясни въпроса на турски eзикъ. 

а Яневъ не е противъ постройката, но 
иска да се изpaбoтятъ uoeмни условия, плaнъ 
и дp. книжа и тогава да се отдаде чрезъ 
тъpгъ, на предложения най изностни условия 
зaявитeль. 

Пенчо Кошовъ пита, ,акъвъ ще еддд па
вилиона: солидeнъ и на фoндaмeнтъ ли, или 
пoдвижeнъ — лeкъ cтилъ. 

Иска да се разреши въпроса по принципъ 
още сега. 

Кр. Мирски констатира, че въ закона за 
благоустройството нeмa специални наредби за 
постройка павилиони, обаче, това не пречи 
на общината да има своя такива. Добави, че 
немa oпacвостъ oтъ нoжapъ и че въ благо
устройствено отношение павилионите еж тър
пими, защото са построени естетично. Beд-
нaжъ общината има павилиони, следва че и 
oкржгa може да има такива. Да се piши по 
принципъ постройката, която да стане по из-
pабoтeнъ плaнъ oтъ oкpжжнитe технически 
власти и пoeмни условия oтъ пост. комисия. 

Г. Николовъ, подържа мнението на Kp, 
Мирски, но иска да се вземе и мнението на 
oбщин. тexнич, власть. 

Гласувано, съвета реши: Позволява по
стройката на пaвилиoнъ въ двора на посто
янната комисия, къмъ улица „Преславска4* 
като плана и поемайтe условия се изработят* 
oтъ oкр. техническа влacть и постоянната ко
мисия, слeдъ което да се даде на концесия на 
предложилия най-износни условия кoнкурентъ. 

Пенчо Кошовъ прави предложение да се 
закрие настоящето заседание въ 4 часа, та 
да се даде възмoжнocть на ония cъвeтпици, 
кoитo ще ходягь въ София на изложбата, да 
мoгaтъ се пpигoтвягь, защото влака потегля въ 
6 часа, 

Прпдседателя Мирски иска дд ас еро
дължи заседанието още 15 минути* Презъ 
това време, същия докладва молбата на г. 
Ивaнъ Ceрафимовъ отъ гp. Провадия, cъ ко-
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ято иска да му се отпусне пoмoщь за такса 
въ тукашното търговско училище. 

Д. Шuкoвъ обясни, че таксите за търгов
ското училище се oтнущaтъ oтъ постоянната 
комисия чрезъ кoнcypсъ на получилите най-
дoбpъ успеxъ 4-ма ученици. Предлага заявле
нието на просителя да се има предъ видъ 
при конкурса. 

Съвета прие предложението на председа
теля Д. Шикoвъ. 

PЪШЕНИE № 20. 

Понеже дневния редъ не можа да се изчерпи, 
а г нъ Oкp. Упpaвитель писмено поиска отме-
нението на точка Б. за идното заседaниe, за 
да може и той да присдтcтвyвa и да даде 
нeкoи обяснения по въпроса, нареди се cлiд
ния днeвeнъ peдъ: Разни доклади oтъ посто
янната комисия: а) по изкaнетo на yпpaви-
тeль-лeкapя при държавната болница, да се 
отпусне 40 декара местo за двopъ на сана
ториума, б) разни молби за помощи степен-
дий, субсидии на частни лица и учреждения. 

Заседанието се заври въ 4 часа и 1О м. 
cлiдъ oбeдъ, а идното такова ще се състои 
яa 28 т, м. въ 2 часа cлeдъ oбeдъ. 

нaтa KOMRCИЯ не може да отс&тевува или да 
напусне презъ времe на разграничаването на 
мерата. Изключения се дoпyщaтъ само въ 
случай на доказана бoлеетг. или изпълнение 
на държавни и граждански oШaности и то 
cъ знанието па председателя. 

Огсхтствующи безъ горнитc уважителни 
причини се нaказвaтъ съгласно чл. 25 oтъ 
закона за запазване, измерване и яиькщване 
на селските и градcкигЬ мери и ч.;. 475 на 
наказателния зaкoнъ. Р згpaпичитeлнaтa ко
мисия преустановява действията си, ако не 
пpисжтcтвyвaтъ поне три четвъргя oгь чле
новете й, включително цpЬлceдaтeля. 

Софня, 21 юли 1911 година 
Mинастъpъ: Д. Хриcтoвъ. 

Начaлникъ на отделението: Кжрджиевъ. 

Министерство на Търговията и Зeмледелнетo. 
Отделение Зeмледелcкo. 

0КРЙЖНО 
№ 6436 

До г. г. Агрономите, директорите на под
вижните зeмлeдeлcки училища, oкp&жни уп
равители, председателите на oкражнитe пос-
eтoянни комисии, околийските началници и oб-
ащинсвтe кметове.— За cвiдeниe на г. г. ми
ровите съдии. 

Министерството на Търговията и Зeмлe-
дeлиeтo съобщава на горните длъжностни ли
ца, че чл. ^34 на правилника за прилагане 
закона за запазвaнe, измерване и използване 
на селските и градски мери се измени по ре
шението на Министерския eгвeтъ oтъ 12-ий 
май н. г,, утвърдено cъ yкaзъ № 66, както 
следва : 

Ако мерата граничи cъ мера гора за вре
менна граница (линия) се прокарва бразда, 
широка 4О с м. и дълбока 3О с м. —Между 
мера и нива и между мера и селища ще се 
постaвятъ за временни знаци каменни и дър-
вени стълбове, а при липса на такива — зем
лени могили. Камъните се постaвятъ отвесно и 
така, щото подземната и надземната имъ чacть да 
нмaтъ минвмумъ по 4О c. м, Дървените стълбове, 
.които се пoстaвятъ за времеви знаци, требва ! 
да съ въ диaмeтъpъ 10 — 15 с м., дълги 125 
м.; закопаватъ се въ земята 75 с м . като 
предварително на зaкoпaниятъ имъ край се 
лpикoвaвa кpъcтaчъ, който ще пречи за леc
ното имъ изваждане изъ земята. Могилите, въ 
оснoвaтa на които се забива по едно колче | 
за oтбeлeзвaнe номерата требва да имaтъ 
непременно следните размери: основата на 
могилaтa най-малко 1 мeтpъ въ диaмeтъpъ и 
височина 0.80—1.20 метра. Около всека 
.могилa се изкопава ровъ cъ широчина и дъл
бочина такава, каквато е нyжднa за получа
ване на нyжднoтo количество пpъcть за пост-
рояване на могилата. 

Министерството счита за нyжднo да нап
рави освeнъ това още следните нeкoлкo ра-
заснeния и допълнения на правилника за при
лагане закона за запазване, измерване и из
ползуване на селските и градските мери. 

Съгласно чл. 41 на правилника кметството 
е длъжно да предаде на всички лица, на които ! 

се oтнeмaтъ части oтъ имотите прЬпиcъ oтъ i 
протокола. За улеснение за въ бядащe вместо 
пр4пиcъ oтъ протокола ще се предава на за
интересуваните лица по едно заверено извле
чение oтъ протокола, което съдържа ония па
сажи oтъ него, въ които ся oтбiлeзaни отне
тите имоти на зaитересувaнoтo лице, 

Чл. 47 на правилника ще се подразбира така: 
Въ общините, въ които има спорни мери, 

за които се вoдятъ дела предъ csдилищaтa 
между жителите на две и повече населени 
места се пocт&aвa по следния нaчинъ: , 

а) Ако цялата мера е спорна и е зaвe- } 
дeнo дtлo за установяване правото на влaдe-
не, послeднятa ще се разграничи oтъ частни-

I те имоти еъвмЬстно oтъ разграничителните кo-
' мисии на населените мЬстa, между които се j 

води спора. ! 
б) Ако само чacть oтъ мерата е спор- i ... 

на между двe или повече населени а*ста, 
разграничаването на частните имоти cъ не- | ,_Вайрамт> Бyнарскo Ceл. Общ.^равление. 
спорните чacтя oтъ мерата ще се извърши 
oтъ респективните paзгранитeлни комисии, а 
спорната чacть ще се разграничи oтъ частни
те имоти съвместно oтъ разграничителните кo-

.I мисии на заинтересуваните населени мЬстa. 
в) Когато само границата между мерите 

на две или повече населени местa е спорна, 
paзгpaничитeлнитi комисии на заинтересувани
те населени местa ще paзpaничaтъ съвместно 
частните имоти, намиращи се около спорната 
граница, oтъ общинската мера. 

Въ всички горeпoмeнaти случаи, по спор
нaтa граница нiма да се пocтaвятъ граничии 
знаци. Посл4днaтi ще се постaвятъ, cлiдъ 
свършването на процеса oтъ кметовете на за
интересувaнитi общини пoдъ контрола на агро
нома, възъ основа на csдeбния пpoтoкoлъ. 

Kъмъ чл. 28 ua правилника се добавя j 
следното допълнение: I 

Въ случай, че дв4 или повече лица пoлy- j 
чaтъ при избора еднакво число гласове, пос
тоянната комисия тегли жребие въ теxнo при-
сътeтвиe или въ пpиcжтcтвпeтo на техните 
пълномощници. Ако обаче те не се явятъ въ 
определеното oтъ комисията време, тегленето 
на жребие cтasa и бeзъ технo пpисатcтвиe. 

t Когато по яeкaкви причини изборътъ не 
се състои изобщо или отчасти за нeкоя група 
въ определения день, последния се пpoизвeж-

I да въ следния неделенъ дeнь само за група
та, за която не се е cъcтoятъ или за цeлoтo 
село, ако изборътъ не се е cъcтoя.ть за всички 
групи и то oтъ csщoтo бюро. 

Ако и въ този дeнь не cтaпe избора, по
cтoяннaтa комисия определя други дeнь, cпo-
редъ причините на нecъcтoявaпeтo ua 

ОБЯВЛЕНИЕ 
.V: 3036 

c. Бaйрамъ Бунаpъ, 10/Х 1911 гoд. 

Бaйpaмъ-Бупарскотo общинско yправ1ениe 
обявява, че въ управлението му се намира 
ювa едно магаре, женско, кocъмъ черъ, на 8 
гoд., ако до 41 дeнь oтъ днесъ, стопанина 
не се яви, да си го вземе, общината ще го 
продаде въ полза на общинската каса, 

Kмeтъ: P. Bълeвъ. 

Секp.-бнрннкъ: Б. Taкopoвъ. 

Д y в a н ъ - Ю в a в c к o К м е т с т в о . 

ОБЯВЛЕНИЕ 
Лг 4013 

г. 

избo
ра, като същевременно решава да ли да се 
произведе избора oтъ cжщoтo бюро или oтъ 
новоизбрано. 

Никой oтъ избранитi за членове на раз
грaничитeлнaтa комисия представители, не мо
же да се откаже oтъ мандата си, освeнъ 
ако има уважителни причини. Уважителни 
за това причини се cчитaтъ: бoлесть, далеч
но oтпsтyвaнe и изпълнение на държавна и 
граждански държавни oбязaности. Въ тaкъвъ-
случай оставката се подава пиcмeннo на oкр&ж 
нaтa постoянa комисия, която я приема сдедъ 
като провери дали upичинитi ся действително 

c. Дyвaнъ-Ювасх, 7 Октомври 1911 
Понеже назначения за 5 октомври т. г. 

гъpгъ, cъгласно обявлението Л* 3752/911 гoд. 
за отдаване пoдъ наемъ на училищната нива 
въ c. Tъpнoвxз oтъ 8О декара, не се състоя 
по неявяване на конкуренти, то общинското 
управление обявява, че ежщия тъpгъ ще се 
произведе на 7 Ноември т. година, въ 9 часа 
предъ плaднb. 

Жeлaющитe да пaeмaтъ горната нива, се 
yмoлявaгь да се явятъ въ казания дeuь и чacъ 
и да наддавaтъ. 

Kметъ: Aбибyлoвъ. 

Секp.Биpникъ: Узyнoвъ. 

Бaйрамъ Бyнарскo Ceл. Общ. Управление. 

О Б Я В Л Е Н И Е 
Лг 2783 

c. Бaйрамъ Бyнаръ, 21 Септември 1911 г. 
Бaйрамъ-Бyнарскoтo се!, общ. управление 

уважителни и то само, ако не е подадена за- \ обявява на интeресующитe се, че на 21 ок-
пoвeдъ oтъ г-нa миниcтpa за назначаване \ томври н. гoд., отъ 2—5 часа cлeдъ oбiдъ, 
на разграничителната комисия. Оставки, по- \ въ канцеларията на общинското управление, 
дадени, следъ като е назначена вече коми- | ще се произведе търгъ, cъ явна конкуренция. 
cиятa. се пpиeмaтъ oтъ министерството. ! за доставката на cледyющите предмета и м-

Ако оставката се приеме, за избиране на { териали, нyждни на общината, за презъ ц i 
ново лице се произвежда изборъ въ най-близкия ( лaтa 1912 година. 
нeдeлeнъ дeнь само за групата, чийто избраникъ 1J Разни регистри, книги за писане, мас
ей е пoдaдъ оставката и то oть caщoто бюро. | тило, пера и други канцеларски прина-

Никой oтъ членовете на paзграничитeл-; длежности; 
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Приблизителната cтoйнocть на предприя
тието възлиза на около 600 лева и 

2) Доставката на гaзъ, дърва и други по
добни материали. 

Приблизителната cтoйность на предприя
тието възлиза на около 500 лева. 

Поемнитe условия и дp. книжа се нaми-
ратъ въ канцеларията на общинското управление. 

Искания залога* е 5 % върху първона
чалната оценкa. 

Членове 11—14 oтъ закона за обществе
ните предприятия са задължителни за кон
курентите. 

Kмeтъ: P. Bълeвъ. 

Секp.-биpникъ: Б. Такоровъ. 

Eнeджe-Хайдарско Училищно Настоятелство. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 1 

c. Eвeджe-Хайдаръ 12. X. 1911 година. 

На 23 Oктoмвpий 1911 гoд., oтъ 9 до 
12 часа нредъ oбiдъ, въ учил. помещение ще 
те произведе пyбличeнъ тъpгъ, cъ явна кон
куренция, за отдаване на наематели, експлоа
тацията на следните имоти, принадлежащи на 
основното народно училище за време oтъ 1 
Ноемврий 1911 г., до 31 Aвгycтъ 1912 г., 
а именo: 

1) Нива; Узyнъ-Кулaкъ oтъ 50О декара. 
2) „ Tюпонлюкa , 12 „ 
3) , Бyзлукъ „ 24 
4) „ Поямата „ 4 
5) я Надъ Крушата „ 22 
6) „ Стопанство „ 10О „ 
Първоначалните oцiнки на горните имоти 

възлизaтъ: на I-тo 2·20 лв. на П-тo 2·2o лв., на 
Ш-тo 2·20 лв., на 1У-тo 2*20 лв., на V-тo 2*20 
л., и на У1-тo 2·20 лв. 

Искания зaлoгъ за пpaвоучастиe въ търга 
е 5°/° върху първоначалните оценки. 

Членове 11 и 12 oтъ законa за общест
вените препpиятия еж задължителни за кон
курентите. 

Tържнитi книжа мoгaтъ да се видятъ ве4ки 
пpиежтетвeнъ дeнь и часъ въ канцеларията 
на училището. 

Председaтeль: K. Дaнeвъ 
Секретарь: П. Филeвъ. 

Гявуръ-Суютчyшкo Училищно Настоятелство. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
Ле 12 

c. Гявуpъ cyютчикъ 27 септември 1911 гoд 
Гявуpъ-суютчигакoтo училищно настоятел

ство обявява за знание на интересующите се 
че на 27 октомври oтъ 2 до 5 часа после обедъ 
въ канцеларията на общинското управление ше 
се произведе публичeнъ наддавaтeлeнъ съявно 
наддаване тъpга, за отдаването на предприе-
мaчъ за cpoкъ oтъ 26 октомври т г яо 10 
ааоить 1912 г. на чемpeнaдвееть 'пещери 
прина^ежащи на Гяв.-суютчyшкотo основно 
нарo:нo yчилищev 

Иcкaний зaлoгъ за пpaвoyчастиe въ търга е 
5 % 01 ъ първоначалната ценa. 

Това като обявява училищното настоятел
ство. поканва жeлaющитe да нaeмaтъ тия пе
щери, да ее явятъ въ указания по горе день 
л чacъ въ общинското управление и нaддаватъ. 

Председaтeль: K. Ив. Каparюлyвъ. 
Гл. Учитeль: Сг. Cтeфaнcвъ. 

Гявуръ-Суютчyшкo Училищно Настоятелство. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
$ 1 3 

с Гявypъ-суютчyкъ 28 септември 1911 гoд. 

Гявуръ-суютчуткoтo училищно настоятелст
во обявява за знание на интepeсующитe се, че 
на 28 октомври въ 2 до 5 часа после oбeдъ 
въ канцеларията на Гяв.-суютчyшкaтa общи
на ще се произведе публиченъ нaддавaтeлeнъ 
cъ явно наддаване търгъ за отдаването пoдъ 
наемъ за eдинъ cендбевъ пeрпoдъ, cчитaнъ oтъ 
1 януари 1912 г. до 31 августъ 1913 гoд., 
училищни ниви принадлежащи на Гяв.-суют-
чyшкoтo основно народно училище състоящи 
се oтъ 2662 декара. 

Искания зaлoгъ за правoучастиe въ търга е 
5 % oтъ първоначалната цiна. 

Жeлaющитe да наемaтъ тия имоти да се 
явятъ въ oпред4лeния пo-горе дeнь и чacъ въ 
канцеларията на Гяв.-суютчушкaтa община и 
наддавaтъ, като предcтавятъ изискващите се 
по чл. чл. 11 и 14 закона за обществените 
предприятия документи. 

Поемнитi условия мoгaтъ да се видятъ 
всеки пpиежтcтвeнъ дeнъ и чacъ въ канцела
рията на Гявypъ-суютчyшкaтa община. 

Председaтeль: K. Ив. Карагюлyвъ 
Гл. УчитeльГCт. Cтeфaнoвъ 

Кара Пeлитcкo Сел. Общинско Управление. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 474 

c. Кара Пeлитъ 25 Септeмвpий 19П година. 

Общинското управление обявява на инте
pесующитe се че въ канцеларията на същото 
ще се произведе тъpгъ cъ явна 

конкуренция 
на 25 oктoмвpий т. гoд. за oдaвaниe на пpел 
прнемaчъ 1) доставката на канцеларските по* 
тръби за 1912 гoд. приблизителна cтoйност 
възлизa на З00 лева 2) доставката на МЯТР 
риалите за отопление осве-пеяие и мoбилипан^ 
на общинското управление пРезъ 1912 г Т 
предприятието възлиза на 400 лева 

Искания зaлoгъ е 5 % чл. чл. П до 15 
oтъ закона за обществените предприятия еж 
задължителни за господа конкурентите. 

Киеть: Ж. Koeвъ 
за Секретарь: H. Пaнчeвъ. 

Пpoвaд. Биpнивъ по Xaзнoвитз 
изпъл де ; » . 

ОБЯВЛЕНИЕ 

въ 
въ 

Л° 1849 

гp. Провадия, 12 Ьктoмвpий 1912 година. 

Явява на интepeсующитe се, че на 41 й 
день отъ двукратното публикуване настояшето 

„Варнeн. Oкp. Bестникъ" ще ц п а л Г Г 
канцеларията си въ гр. П р о в а д и Г с Г С 

щая нeдишиь имoтъ пршад "ежашъ на 1 Т 
Мexмeдoвъ Толиeвъ oтъ гр ГЬова^ яч ^ 
гашение дълга му къмъ хазнаа нГл! , ог' 
лева Ю cт. по изпълните шия ^ и с т ъ Т ч о Д 
издaдeнъ oтъ Провадийския мчров*I ежди! а 
именно: 

1). Кжщa въ гр. Провадия, yл Ивaнъ 
А*снъ" № 12, полусъборенa, едноетажна по 
строена 6тъ пръти и кaль върху 30'00 кв. м' 

прoнcтpaнcтпо, покрита cъ мъетни керемиди, 
и съ 2 стаи служащи за живениe, cъ дворно 
местo 476 вв. м. бeзъ ограда, до съседа: 
пsть, Aйpeдинъ Зeйнeлoвъ тaтapъ, Aлeксан-
дaръ Myшaровъ и Желю Cтaнeвъ, оценена за. 
150 лева.. 

Имота е coбcтвeнъ на длъжника и не е 
зaлoжeнъ никому. 

Продажбата ще се извърши по правилата,. 
изложени въ чл. чл. 1004 до 1028 oтъ Граж-
данското Съдопроизводство, 

Ако въ продължение на 24 часа oтъ при
саждането се яви нeкoй и наддаде 5 % про· 
даньтa се възобновява и продължава още на. 
cледyющия подиpъ това пpиc&тcтвeнъ дeнь чa-
cътъ· до 5 cледъ пладне, пoдиpъ изминyвaнeтo 
на който cрокъ имoтътъ се пpиежждa окон
чателно върху оногова, който е наддалъ нaй-
гoлiмa цiнa. 

Жeлaющитe да вупятъ, мoгaтъ да се явя-
вaтъ въ канцеларията ми всеки приежтcтвeнъ 
дeнь и часъ, за да преглeждaтъ книжата в. 
да наддавaтъ. 

1—2 Фянaнсовъ биpникъ: Г. Вълковъ.. 

Бaйрамъ Вунарскo Сел. Общ. Управление. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 2782 

c. Бaйрамъ Бyнаръ, 21 Септември 1911 г. 
Бaйрамъ Бyнарскoтo общинско управление 

обявява, че на 21 октомври н. гoд. oтъ 2 до» 
5 часа следъ oбeдъ, въ канцеларията на об
щинското управление ще се произведе търгъ, 
cъ явно мaлoнaддaвaнe за икcплоатaцията на 
общинския пpиходъ .за 1912 гoд., oтъ „ИНТИ-
запъ и кръвнина. 

Maлoнaддaвaнeтo ще започне oтъ първо
началната, сума 70О лева годишно. 

Искания зaлoгь е 5«/е. 
Поемнитe условия се нaмиратъ въ кан

целарията на общинското управление. 
Членове 11 до 14 oтъ закона за общест

вените предприятия еж задължителни за кон
курентите. 

Kмeтъ: P. Bълeвъ. 
Сек.-биpникъ: Б. Taкоровъ. 

Есетлийcкo Училищно Настоятелство. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
№ 5 

c. Есетлий 30 Септември 1911 година. 
Есетлийcкoтo училищно настоятелство обя

вява на интерееующигЬ се, че на 25 oктoм
вpий т. г. въ Есетлийcкoтo основно училище 
ще се произведе uyбличeнъ нaдaвaтeлeнъ, cъ 
явна конкуренция търгъ, за отдаване пoдъ нa-
eмъ две училищни ниви. 

1) „Дурaнлийcки могили" oтъ200 гeкара. 
2) „Училищно стопанство* отъ 5О декара.. 
Горните ниви се oтдaвaтъ на едно годи* 

шeнъ epoкъ, cчитaнъ oтъ дeньтъ на търга до 
1 Септември 1912 година. 

Търга ще трае oтъ* 2 до 5 ч. cлeдъ oбедъ^ 
Зaлoгъ за пpaвoyчастиe въ търга е 

oтъ първоначалната оценка. 
Oтъ настоятелството» 

Умoлявaтъ се ония г. г. общински кме
тове, които не СА отговорили на онрдж-
нoтo № 4846 oтъ Ю X. 911 r. да побързатъ. 


